
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 8 februari 2023 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Mona och Bengt Andersson, Jan- Olof Karlsson, Annika Sturesson, Börje Sturesson, 

Tommy Ljungkvist, Nisse Fält, Hannele Alström och Sven Svensson. 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokoll från decembermötet. 

Mötet godkände mötesprotokollet utan ändringar.  

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi är god samt att i stort sett har vi gått med + - noll år 2022. 

Vi har 35,000:- på vårt konto samt för närvarande de 10,000:- som tillhör projektet ”Säker@Digital” 

men de pengarna kommer att redovisas till det projektet och är alltså ”inte våra”. 

  

§5. Våra medlemmar.  

Tre personer har avslutat sitt medlemskap i vår förening. Vi är således ”idag” 186 medlemmar. 

 

§6. Skrivelser. 

Nisse fick i uppdrag att ändra reseblanketten till nuvarande km kostnad på vår hemsida. 

  

§7. Rapporter.  

-Rapport från ”Säker@Digital”. Klart att vi fortsätter som vi redovisat vid förra mötet men besviken på 

Ärla byaråd som fortsätter att påpeka att han inte blivit kallad trots påstötningar. För övrigt ”rullar det 

på” med projektgruppens möte den 14 februari samt kickoffen den 15 mars. 

- Rapport från januariträffen. 61 personer lyssnade på Tommy Schönstedt tidigare reporter med 

efterföljande fika och lotterier som tidigare. Vi gick plus med 1739 samt efterföljande 

insamlingen till Hoppets stjärna med 2330:- . En mycket lyckad tillställning. 

 

§8. Reserapport.  

- Reseträff på Cinderella den 23 – 24 mars Anmälningar till Resekompaniet. 

- BBR till gamla tryckeriet den 13 februari är nu fulltecknad. 

 

§9. Studierapport. 

- ”Skapande händer” med vårens tema ”Fåglar”. Det är åtta personer som deltar. Mycket trevligt. 

-  Matlagningen har börjat enligt planeringen.  

-  Slöjden pågår och vi har fått en ”återvändare” då Nisse Fält har återkommit i gruppen.  

 

 



§10. Nya frågor.  

- Inför årsmötet. En livlig och omfattande diskussion kring tolkningen av de nya stadgarna samt hur 

valen numer kommer att genomföras.  

Styrelsen fattade ett gemensamt beslut att ordförande och kassör väljs på två år växelvis samt att 

styrelseledamöter likaså revisorer och valberedning välj på ett år. Övriga funktioner väljs inom 

styrelsen. Jan-Olof drar fram underlag till årsmötet.(ca 25 ex) 

Hannele kontaktar Tinglöv som ordförande för årsmötet samt Nisse som sekreterare. Valberedningen 

lämnar förslagen till årsmötet för beslut. 

- Kontaktombudens roll och vilka som fortfarande är aktiva. Efter en diskussion beslutade styrelsen att 

de som nu delar ut bland annat Nyhetsbreven står som kontaktombud. 

- Torsdagspromenader i Ärla kommer att återuppstå då önskemål har framkommit. Promenaderna 

kompletteras med fikastund även för de som inte vill eller orkar promenera utan som ett tillfälle att 

träffas en gång per vecka för en enkel fikastund. Klockan 10.00 – 11.00. 

 

§11. Kommande möten. 

- Årsmötet i februari i samband med ordinarie månadsträff .Tinglöv informerar bland annat om  

samorganisation. Håkan Isacsson underhåller. Affisch som vanligt på COOP. 

  

§12. Nästa styrelsemöte. 

Beslutades till onsdagen den 8 mars 2023 i vår vanliga lokal. 

 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade mötesdeltagarna för ett givande möte och styrelsen passade på att tacka Hannele, Bengt 

och Mona för deras tid och det arbete de lagt ner i styrelsen och hoppades att de även i fortsättningen 

bevistar våra aktiviteter. Börje avslutade mötet med att även tacka valberedningen för ett utmärkt arbete.  

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson           

 

 

 

    


